
  

 

 

 

 

 

 

Mondelinge vragen 

 
 

Gebruik de blauwe snelweg en niet woonstraten 

 

 

Het afbreken van de Harculo elektriciteitscentrale is begonnen. Veel inwoners uit Zwolle-

Zuid maken zich zorgen over de grote hoeveelheid vrachtverkeer, die de sloop met zich 

mee gaat brengen. Volgens Engie, eigenaar van de centrale, is afvoer van het puin via 

het water niet mogelijk. Zij geven daarvoor als argumenten dat de kosten te hoog zijn, 

dat de kades niet sterk genoeg zijn en dat de steiger niet voor dit doel gebruikt mag 

worden. 

 

De mogelijkheid om via transportbanden schepen te laden, heeft Engie nog in onderzoek 

begrijpen wij. 

 

Voor de GroenLinks fractie zijn dit onbevredigende antwoorden. Wij vragen het college 

dan ook met Engie om tafel te gaan zitten met als doel: Engie er toch toe te bewegen om 

gebruik te maken van de blauwe snelweg naast haar deur in plaats van woonstraten in 

Zwolle Zuid. Is het college hiertoe bereid? 
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Remko de Paus 


